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Protokół nr XLV  
z sesji Rady Miasta Rybnika z dnia 30 kwietnia 2014 r. 

 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja Prezydenta o pracach w mieście. 
4. Zmiany w budżecie Miasta Rybnika na 2014 rok. /Głosowanie 1/ 
5. Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Rybnika.  /Głosowanie 2/ 
6. Udzielenie dotacji Politechnice Śląskiej w Gliwicach i Uniwersytetowi Ekonomicznemu w Katowicach. 

/Głosowanie 3/ 
7. Wydzierżawienie nieruchomości. /Głosowanie 4/ 
8. Wystąpienie z wnioskiem do Wojewody Śląskiego o komunalizację. /Głosowanie 5/ 
9. Nabycie nieruchomości. /Głosowanie 6/ 
10. Zbycie oraz oddania w użytkowanie wieczyste nieruchomości. /Głosowanie 7/ 
11. Nadanie skrzyżowaniu typu rondo nazwy („Rondo Karvina", Rondo Larissa”). /Głosowanie 8/ 
12. Udzielenie pomocy finansowej Miastu Radzionków na realizację zadania "Utworzenie ekspozycji  

w Centrum Dokumentacji Deportacji Górnoślązaków do ZSRR w 1945 r." /Głosowanie 9/ 
13. Poparcie stanowiska regionalnych organizacji samorządowych – sygnatariuszy Ogólnopolskiego 

Porozumienia Organizacji Samorządowych w sprawie prezydenckiego projektu ustawy o współdziałaniu  
w samorządzie terytorialnym na rzecz rozwoju lokalnego i regionalnego oraz zmianie niektórych ustaw 
(projekt z 30 sierpnia 2013 r. – druk sejmowy nr 1699). /Głosowanie 10/ 

14. Wyrażenie zgody na rozwiązanie z radnym stosunku pracy. /Głosowanie 11/ 
15. Wnioski, oświadczenia, interpelacje i pytania radnych. 
16. Zakończenie sesji. 

 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta o godz. 16:00 otwarł obrady Rady Miasta, powitał 
wszystkich zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził, że obecnych jest 22 radnych, w związku z czym 
obrady będą prawomocne.  
 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Protokół z sesji z dnia 26 marca 2014 r. został przyjęty bez uwag. 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika: „Ja mam taką uwagę tylko do kolejności punktów  
w porządku obrad. O co chodzi? W pkt. 4 – zmiany w budżecie, wprowadzamy do budżetu np. dotację do 
Politechniki, Uniwersytetu Ekonomicznego oraz do Miasta Radzionkowa, a przesądzamy o tym później, czyli ja 
bym miał taką drobną uwagę, żeby na przyszłość ewentualnie zastanowić się, żeby ewentualnie zastanowić się 
czy nie lepiej byłoby to przed zmianami w budżecie najpierw przesądzić o dotacji, a później wprowadzić  
w tym. Tylko tyle”. 
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Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta: „Tak to jest w porządku, mi się wydaje, że to jest dobrze 
Panie Radny i zostawmy to”. 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika: „Dzisiaj ja tego nie mówię, żeby tego… tylko na 
przyszłość ja powiedziałem wyraźnie”. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta: „To robimy wszystko ze zmiany na jednej sesji, w ciągu jednego dnia. 
Uwaga Pana Radego jest absolutnie słuszna, gdyby powiedzmy to była sesja w dwóch dniach, albo w jakimś 
tam odstępie czasowym, ale tutaj no zwracam się z prośbą, żeby jednak ten porządek zostawić tak jak mamy 
zapisane”.  
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta: „Tak zostało przyjęte Panie Prezydencie”. 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika: „Panie Prezydencie ja właśnie powiedziałem, żeby to 
zostawić dzisiaj w tej sesji, tylko tak, taka uwaga, zastanowić się na przyszłość ewentualnie”. 
   
3. Informacja Prezydenta o pracach w mieście. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta przedstawił informację dotycząca  wydanych  decyzji o ustaleniu opłaty 
określonej w stosunku procentowym do wzrostu  nieruchomości tzw. renty planistycznej na podstawie art. 37 
ust. 8 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu  przestrzennym  z dnia 27 marca 2003 r. Poinformował, że  
w okresie od 1.01.2013 roku do dnia 31.12.2013 roku  zostało wydanych  9 decyzji o ustaleniu opłaty określonej 
w stosunku procentowym do wzrostu nieruchomości (tzw. renta planistyczna),  w tym  1  decyzja  została  
wydana  na  rzecz Prezydenta  Miasta  Żory,  ponieważ Rybnik został  wyznaczony  jako organ zastępczy do 
prowadzenia postępowania administracyjnego w tym zakresie. W związku z zbyciem przez Prezydenta  Miasta 
Rybnika terenów objętych opłatą planistyczną wydano 2  decyzje.  Dodał, że postępowania w tej sprawie 
prowadzone były przez Prezydenta Miasta Jastrzębie Zdrój i Żory. Kwota zrealizowanych dochodów z tytułu 
opłat planistycznych w roku 2013 wyniosła 577.615 zł.  
 
Następnie przedstawił informację dot. sprzedaży i obrotu nieruchomościami w I kwartale 2014 r. - dochód 
Miasta wyniósł 8.429.476,92 zł. Miasto zakupiło niezbędne tereny, przede wszystkim były to tereny pod drogi 
za kwotę 417 965 zł. Uzupełnił, że zostało sprzedanych 28 mieszkań za kwotę 419 493,70 zł, w tym 268,21 zł 
podatku VAT. 
 
Przedstawił również informację o systemie gospodarowania odpadami komunalnymi: 
Ilość złożonych deklaracji w 2014 r. – 1650, w tym  1191 korekt deklaracji.  
Liczba mieszkańców z deklaracji – 134 716. 
Liczba wysłanych wezwań do złożenia deklaracji za 2014 r. – 228. 
Postanowienia o wszczęciu postępowania za 2014 r. – 51. 
Liczba wysłanych upomnień za rok 2014 r. – 508. 
Zwrócił uwagę, że liczba mieszkańców nie odpowiada ilości złożonych deklaracji, co wynika z tego, że część 
mieszkańców studiuje albo np. wyjechała za granicę.  
W sumie zaległości wynoszą 607 954,40 zł, co stanowi 4,8% przy należnościach w wysokości 14 188 903 zł. 
 
Prezydent poinformował, że miasto otrzymało dofinansowanie na przebudowę ul. Podmiejskiej w wysokości 
prawie 17 mln zł, wartość kosztorysowa zadania wynosi ok. 20 mln zł oraz na remont mostu na  
ul. Kotucza w wysokości 2,5 mln zł, wartość kosztorysowa zadania wynosi 4,5 mln zł. 
Poinformował również, że w trakcie jest przetarg na przebudowę ul. Rudzkiej, otwarcie ofert nastąpi  
29 kwietnia. 
Następnie przedstawił roboty będące w realizacji: 
- przebudowa ul. Niepodległości – planowane wykonanie robót czerwiec 2014 r. – aktualnie trwają prace  
w obrębie obiektu mostowego, 
- przebudowa ul. Byłych Więźniów Politycznych – termin zakończenia – koniec czerwca 2014 r., 
- przebudowa ul. Prostej – termin zakończenia – lipiec 2014 r., 
 
Przedstawił inwestycje będące w realizacji: 
- modernizacja kąpieliska Ruda - 30 maja br. nastąpi otwarcie Kąpieliska oraz otwarcie parkingu, 
- przebudowa stadionu lekkoatletycznego MOSiR w Rybniku przy ul. Gliwickiej - termin zakończenia 
przebudowy jest planowany na koniec czerwca br., 
- zagospodarowanie terenu wraz z budową infrastruktury sportowej i technicznej na terenie Zespołu Szkół 
Budowlanych w Rybniku - roboty zostaną zakończone do 15 maja br., 
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- rewitalizacja ul. Powstańców Śląskich i Sobieskiego, 
- budowa przedszkola w Popielowie – termin zakończenia planowany jest na sierpień br., 
- budowa hali sportowej przy Gimnazjum Sportowym nr 2 – termin zakończenia jest planowany na koniec 
września br. 
 
W związku z zakończeniem remontu fontanny, po sesji zaprosił Radnych na Rynek, aby zobaczyli jak wygląda 
po modernizacji. 
Poinformował również, że w maju planowane jest rozpoczęcie budowy parku tematycznego przy  
ul. Rudzkiej/Kotucza. 
 
4. Zmiany w budżecie Miasta Rybnika na 2014 rok. 

 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Henryk Ryszka – Radny Miasta Rybnika wyraził zadowolenie z inwestycji dot. kanalizacji deszczowej  
w ciągu ul. Górnośląskiej i Rymera. 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika zapytał ile pojazdów będzie mieścił parking przy  
ul. Kościuszki.  
 
Radnemu została udzielona odpowiedź, że będzie to 50 miejsc. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 1/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
5. Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Rybnika. 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 2/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
6. Udzielenie dotacji Politechnice Śląskiej w Gliwicach i Uniwersytetowi Ekonomicznemu w Katowicach. 
 
Prof. Uniwersytetu Ekonomicznego dr hab. Robert Tomanek – przedstawił pomysł na nowy wydział 
zamiejscowy i rozwój szkolnictwa wyższego tej uczelni w Rybniku.   
 
Ewa Ryszka – Zastępca Prezydenta Miasta omówiła projekt uchwały. 
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
Anna Gruszka – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu poinformowała, że projekt uchwały 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika zapytał dlaczego wysokości kwot są zróżnicowane i czy 
kwota dot. Politechniki Śląskiej będzie przeznaczona na budynek znajdujący się przy ul. Kościuszki. 
 
Ewa Ryszka – Zastępca Prezydenta Miasta: „Proszę Państwa, kwota 10 000 z kwoty 250 000 i kwota siedmiu 
z kwoty 200 000, czyli w sumie 17 000 zł. Taka decyzja zapadła, że skoro jest potrzebna kwota do tego, aby 
zorganizować, dopiąć budżet juwenaliów i kwota jest przekazana do Rybnickiego Centrum Kultury, które to jest 
współorganizatorem”. 
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Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika ponowił swoje pytania. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta wyjaśnił, że koszty utrzymania budynków Politechniki Śląskiej są większe, 
ponieważ ta uczelnia przejęła budynki po Uniwersytecie Śląskim.  
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 3/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
7. Wydzierżawienie nieruchomości.  
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Henryk Frystacki – Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika zapytała na jakiej zasadzie odbywa się użytkowanie garaży, 
których użytkownicy nie występują o dzierżawę.  
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedział, że wówczas jest dzierżawiony grunt, 
ponieważ ludzie twierdzą, że garaże wybudowali ze środków własnych. Dodał, że Ci ludzie posiadają 
dokumenty, które świadczą o uzyskanym pozwoleniu na budowę, natomiast część osób takich dokumentów nie 
ma. Uzupełnił, że dopóki nie ma takich dokumentów, nie ma możliwości bezprzetargowego sprzedawania 
garaży. Dzierżawa jest przejściowym okresem do tego, żeby ludzi uwłaszczyć na działce, na której został 
wybudowany garaż. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 4/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
8. Wystąpienie z wnioskiem do Wojewody Śląskiego o komunalizację.  
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Henryk Frystacki – Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika zapytał o negatywne skutki przejęcia przez miasto 
przedmiotowej nieruchomości. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta wyjaśnił, że Prezydent Miasta prowadzi gospodarkę 
nieruchomościami należącymi do gminy i Skarbu Państwa. Uzupełnił, że Skarb Państwa nie jest zbyt łaskawy  
i każe sobie płacić za tę gospodarkę. Wyjaśnił, że jeżeli gmina czyni nakłady na gruncie, to ma prawo do 
skomunalizowania nieruchomości. W tym przypadku miasto czyniło nakłady na boisko oraz ponosi koszty 
związane z utrzymaniem tego boiska, w związku z tym w tym zakresie zostanie to skomunalizowane przez 
Wojewodę. Natomiast w pozostałym zakresie Wojewoda nie chce wyrazić woli przekazania tego gminie, 
ponieważ uważa, że należy mu się pozostała część gruntu. Dodał, że korzyści są takie, że gospodarując 
nieruchomościami Skarbu Państwa, miasto przestaje płacić dodatkowe koszty Skarbowi Państwa. 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 5/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
9. Nabycie nieruchomości.  
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały. 
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Henryk Frystacki – Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 6/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
10. Zbycie oraz oddania w użytkowanie wieczyste nieruchomości. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Henryk Frystacki – Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Krzysztof  Szafraniec – Radny Miasta Rybnika zapytał czy OSP przekazało miastu działkę położoną przy  
ul. Wiślanej czy nadal są problemy z ustaleniem własności. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedział, że nie ma żadnych problemów. Działka 
została przekazana prze OSP do miasta.   
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 7/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
11. Nadanie skrzyżowaniu typu rondo nazwy („Rondo Karvina", Rondo Lar issa”).  

 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej omówił projekt uchwały. 
 
Henryk Cebula – Przewodniczący Komisji Samorządu i Bezpieczeństwa poinformował, że projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 8/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
12. Udzielenie pomocy finansowej Miastu Radzionków na realizację zadania "Utworzenie ekspozycji  
w Centrum Dokumentacji Deportacji Górnoślązaków do ZSRR w 1945 r." 

 
Daniela Lampert – Sekretarz Miasta omówiła projekt uchwały. Przedstawiła również filmy przygotowane 
przez Miasto Radzionków dot. utworzenia ekspozycji.  
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 9/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
13. Poparcie stanowiska regionalnych organizacji samorządowych – sygnatariuszy Ogólnopolskiego 
Porozumienia Organizacji Samorządowych w sprawie prezydenckiego projektu ustawy o współdziałaniu  
w samorządzie terytorialnym na rzecz rozwoju lokalnego i regionalnego oraz zmianie niektórych ustaw 
(projekt z 30 sierpnia 2013 r. – druk sejmowy nr 1699).  
 
Daniela Lampert – Sekretarz Miasta omówiła projekt uchwały.  
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Henryk Cebula – Przewodniczący Komisji Samorządu i Bezpieczeństwa poinformował, że projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika poinformował, że jego zdaniem Stowarzyszenie OPOS 
rozpoczęło od krytykanctwa, czyli niefortunnie. Dodał, że jeżeli to Stowarzyszenie chce coś zrobić, to nie może 
rozpoczynać od krytyki, a od konstruktywnego dialogu. Poinformował również, że 5 kwietnia odbyło się 
spotkanie z Ministrem Dziekońskim bezpośrednio nadzorującym tę ustawę i doszło już do konsensusu. 
Uzupełnił, że gdyby popatrzeć w druk sejmowy nr 1699, to widać, że od tego czasu zaszły już zmiany. 
Następnie dodał, że Rybnik nie jest sygnatariuszem OPOSu, a Śląski Związek Gmin i Powiatów w tym 
uczestniczy za pośrednictwem Pana Frankiewicza. Poinformował, że ta uchwała nie została podjęta przez inne 
miasta (w tym również przez Gliwice czy Katowice) za wyjątkiem Gminy Godów czy Miasta Woźniki. Radny 
poinformował, że zastanowia się nad sensem podjęcia przedmiotowego projektu uchwały. Zaznaczył również, że 
część uwag jest już uwzględniona, co jest zapisane w uzasadnieniu do projektu ustawy. Następnie zapytał: „(…) 
po co my jako gmina w takie coś wchodzimy?” 
 
Daniela Lampert – Sekretarz Miasta: „Przewodniczącym Śląskiego Związku Gmin i Powiatów, Zarządu tego 
Śląskiego Związku jest Pan Frankiewicz, Wiceprzewodniczącym Zarządu jest Prezydent Adam Fudali, plus  
w Zarząd wchodzą ileś wójtów i prezydentów i starostów miast. Jeśli chodzi o aktualność, to jest na pewno 
stanowisko aktualne i aktualny druk sejmowy. Innego na stronie sejmowej nie ma. Zresztą obradowała już nad 
tym komisja samorządu wspólnego, jest uzasadnienie przedłożone przez Ministra również do tego druku 
sejmowego. Jest to jak najbardziej aktualne stanowisko. Od 2011 r. to stano…, ta ustawa nabiera różnych 
kształtów i jest modyfikowana. Na dzień dzisiejszy ma taki kształt. Zresztą było nawet wysłuchanie publiczne 
w - bodajże - grudniu była, dyskusja ubiegłego roku. Od tego czasu nic się nie zmieniło. Propozycja tego 
stanowiska wpłynęła w miesiącu kwietniu. Dzisiaj mamy koniec kwietnia, Rada Miasta ma teraz obrady. Pan 
Prezydent proponuje poparcie tego stanowiska i tych zastrzeżeń. Zresztą proszę zwrócić uwagę na końcówkę 
tegoż stanowiska, że tutaj jest propozycja na końcu: „Ze względu na rozwiązania w projekcie ustawy budzące 
silne kontrowersje, wskazane byłoby przeprowadzenie pogłębionej symulacji skutków nowych rozwiązań oraz 
pilotażowego wdrożenia na niewielką, lokalną skalę w wybranych gminach.” – czyli przetestowania czytajmy 
tych rozwiązań. I w ostatnim zdaniu tego stanowiska: „Jesteśmy gotowi do współpracy i wypracowania 
optymalnego kompromisu w ukształtowaniu ostatecznego brzmienia ustawy”.” 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika poinformował, że w ostatniej Wspólnocie jest artykuł na ten 
temat. Dodał, że na stronie internetowej OPOSu jest opisana relacja ze spotkania z Ministrem.  
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 10/ 
Za – 16 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 6 radnych 
 
14. Wyrażenie zgody na rozwiązanie z radnym stosunku pracy.  
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Henryk Cebula – Przewodniczący Komisji Samorządu i Bezpieczeństwa poinformował, że projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 11/ 
Za – 19 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymał się – 1 radny  
 
15. Wnioski, oświadczenia, interpelacje i pytania radnych. 
 
Franciszek Kurpanik – Radny Miasta Rybnika przypomniał, że w 2013 r. uczestniczył w procesie 
doprowadzenia do sytuacji przekazania udziałów w terenie będącym drogą na osiedlu znajdującym się po 
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wschodniej stronie ul. Niedobczyckiej (naprzeciw skrzyżowania z ul. Pod Lasem). Wówczas mieszkańcy 
nieodpłatnie przekazali swoje udziały na rzecz miasta. Dodał, że w całej sprawie pomógł Pan Prezydent 
Śmigielski. Radny poinformował, że dzisiaj otrzymał zapewnienie od Pana Kopera, że droga ta zostanie 
wyrównana i zostaną zlikwidowane dziury, co również było obiecane mieszkańcom. Wyraził nadzieję, że  
w maju będzie mógł oficjalnie podziękować za tę realizację. 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika poinformowała, że w Popielowie na ul. Różyckiego 
zamieszczono znak – strefa zamieszkania. Wyraziła nadzieję, że jest to rozwiązanie tymczasowe i mieszkańcy 
dzielnicy kiedyś doczekają się chodnika na tej ulicy. Zwróciła uwagę, że konieczny jest remont ul. Zielonej. 
Następnie odczytała interpelację kierowaną do Prezydenta Miasta Rybnika dot. przeprowadzonych przez 
pracowników Wydziału Ekologii Urzędu Miasta Rybnika oględzin na terenie firmy „LEO” w 2009 r. Powyższa 
interpelacja została złożona Przewodniczącemu Rady Miasta. Kserokopia interpelacji stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta poinformował, że na interpelację zostanie udzielona odpowiedź.  
 
Wojciech Kilja ńczyk – Radny Miasta Rybnika poinformował, że dzisiaj dostał maila od mieszkańca  
ul. Chwałowickiej w sprawie nieodebrania przez firmę wywożącą śmieci, odpadów z jego posesji, które miały 
zostać odebrane 24 kwietnia. Uzupełnił, że z ulic bocznych ul. Chwałowickiej również nie zostały odebrane 
odpady. Dodał, że zdaniem tego mieszkańca taka sytuacja ma miejsce nie po raz pierwszy i nie pomogły 
zgłoszenia telefoniczne.    
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej poinformował, że sprawa zostanie 
sprawdzona. Dodał, że obecnie taka sytuacja jest już niespotykana, a interwencje jeśli trafiają do Wydziału 
Gospodarki Komunalnej są wyjaśniane. 
 
Józef Skrzypiec – Radny Miasta Rybnika poprosił, aby podczas dni wolnych i świąt parking przy  
ul. Skłodowskiej był otwarty.  
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika przypomniał, że dwa lata temu Dzielnica Zebrzydowice  
w depozycie złożyła betonity w RSK, ponieważ inwestycja nie została wykonana i nie było ich gdzie trzymać. 
W związku z tym zapytał czy będzie można te betonity odzyskać. 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej odpowiedział, że jeżeli Rada Dzielnicy ma 
kwit depozytowy, że złożyła taki materiał, to powinna to odzyskać. Natomiast jeśli była to pozostałość po 
zrealizowanym zadaniu i należało się rozliczyć zgodnie z zasadami, to bardzo możliwe jest, że materiał został 
wykorzystany na inne zadania realizowane w mieście. Poinformował, że sprawdzi sprawę. 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika zwrócił uwagę, że brakło miejsca w przedszkolu  
w Niedobczycach dla dziecka, którego pracuje tylko ojciec, natomiast matka jest bezrobotna, ponieważ nie ma  
z kim zostawić tego dziecka. Dodał: „(…) na dzień dzisiejszy ponoć, nie wiem, nie wiem, nie sprawdzałem czy, 
że ponoć były kombinacje, iż tam rodziny niepełne, czy tam coś takiego (…)”. Poprosił, aby sprawdzić  
tę sprawę. Następnie zwrócił uwagę, że w mieście brakuje koszy na śmieci. Zdaniem Radnego ten problem 
dotyczy nie tylko miasta, ale również spółdzielni mieszkaniowych.  
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta odnosząc się do kwestii związanej z miejscami w przedszkolach 
poinformował, że obecnie trwa okres odwołań. Dodał, że rodzice, których dotyczy problem muszą przyjść do 
Urzędu i konkretnie powiedzieć o co chodzi. Uzupełnił, że jeżeli dobrze pamięta, to w sumie zabrakło miejsc dla 
11 przedszkolaków.  
 
Anna Gruszka – Radna Miasta Rybnika wyraziła zadowolenie z rewitalizacji miasta. Poprosiła, aby 
wyremontować korty tenisowe przy szkole specjalnej w Boguszowicach, co stanowiłoby piękny kompleks 
sportowy razem z basenem i halą.    
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Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, że dyrektor szkoły może wydzierżawić korty 
dowolnej osobie i są takie próby czynione, natomiast nie ma chętnych do ponoszenia nakładów finansowych  
i darmowego udostępniania kortów.  
 
Andrzej Oświecimski – Radny Miasta Rybnika poinformował, że jest już czynne boisko wielofunkcyjne  
o sztucznej nawierzchni przy Szkole Podstawowej nr 3. Podziękował za tę inwestycję. Podziękował również za 
Rondo Karvińskie i zaproponował, aby jego wystrój odnosił się do jego nazwy.  
 
Henryk Ryszka – Radny Miasta Rybnika poinformował, że faktycznie zabrakło miejsca dla 5-letniego 
dziecka w przedszkolu w Niedobczycach. Zdaniem Radnego dzieciom w tym wieku potrzebne jest przedszkole, 
aby w wieku 6 lat rozpocząć edukację w szkole podstawowej. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta poinformował, że tego typu sprawy należy rozpatrywać indywidualnie. 
Dodał, że jeżeli wpłynie taki wniosek, będzie rozpatrzony i rodzicom zostanie udzielona odpowiedź.  
 
Dariusz Laska – Radny Miasta Rybnika ponownie poprosił o wyremontowanie części nawierzchni drogi na 
skrzyżowaniu ul. Mikołowskiej i Sosnowej. Następnie w imieniu studentów Zespołu Szkół Wyższych  
w Rybniku zaprosił na Juwenalia.  
 
Andrzej Oświecimski – Radny Miasta Rybnika poinformował Radnego Dariusza Laskę, że sprawa  
skrzyżowania jest zgłoszona i jej remont nastąpi na początku maja.  
 
16. Zakończenie sesji. 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta o godz. 17:45 zamknął sesję Rady Miasta. 
 
Protokołowały: 
Klaudia Korduła-Krybus oraz Ksenia Hałacz. 
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Wyniki głosowań: 
 
/Głosowanie 1/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
1. Henryk           Cebula,PiS,Za 
2. Michal           Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw        Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz        Salamon,BSR,Za 
5. Anna             Gruszka,PiS,Za 
6. Stanislaw        Jaszczuk,PiS,Za 
7. Benedykt         Kolodziejczyk,PO,Za 
8. Wojciech         Kiljanczyk,PO,Za 
9. Franciszek       Kurpanik,PO,Za 
10. Leszek           Kuska,SR2010,Za 
11. Dariusz          Laska,PO,Za 
12. Jan              Mura,BSR,Za 
13. Andrzej          Oswiecimski,BSR,Za 
14. Wojciech         Piecha,PiS,Za 
15. Jozef            Piontek,BSR,Za 
16. Jozef            Skrzypiec,BSR,Za 
17. Henryk           Ryszka,BSR,Za 
18. Krystyna         Stoklosa,PO,Za 
19. Krzysztof        Szafraniec,PO,Za 
20. Andrzej          Wojaczek,PiS,Za 
21. Henryk           Frystacki,BSR,Za 
22. Lukasz           Klosek,PO,Za 
 
/Głosowanie 2/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
1. Henryk           Cebula,PiS,Za 
2. Michal           Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw        Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz        Salamon,BSR,Za 
5. Anna             Gruszka,PiS,Za 
6. Stanislaw        Jaszczuk,PiS,Za 
7. Benedykt         Kolodziejczyk,PO,Za 
8. Wojciech         Kiljanczyk,PO,Za 
9. Franciszek       Kurpanik,PO,Za 
10. Leszek           Kuska,SR2010,Za 
11. Dariusz          Laska,PO,Za 
12. Jan              Mura,BSR,Za 
13. Andrzej          Oswiecimski,BSR,Za 
14. Wojciech         Piecha,PiS,Za 
15. Jozef            Piontek,BSR,Za 
16. Jozef            Skrzypiec,BSR,Za 
17. Henryk           Ryszka,BSR,Za 
18. Krystyna         Stoklosa,PO,Za 
19. Krzysztof        Szafraniec,PO,Za 
20. Andrzej          Wojaczek,PiS,Za 
21. Henryk           Frystacki,BSR,Za 
22. Lukasz           Klosek,PO,Za 
 
/Głosowanie 3/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
1. Henryk           Cebula,PiS,Za 
2. Michal           Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw        Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz        Salamon,BSR,Za 
5. Anna             Gruszka,PiS,Za 
6. Stanislaw        Jaszczuk,PiS,Za 
7. Benedykt         Kolodziejczyk,PO,Za 
8. Wojciech         Kiljanczyk,PO,Za 
9. Franciszek       Kurpanik,PO,Za 
10. Leszek           Kuska,SR2010,Za 
11. Dariusz          Laska,PO,Za 
12. Jan              Mura,BSR,Za 
13. Andrzej          Oswiecimski,BSR,Za 
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14. Wojciech         Piecha,PiS,Za 
15. Jozef            Piontek,BSR,Za 
16. Jozef            Skrzypiec,BSR,Za 
17. Henryk           Ryszka,BSR,Za 
18. Krystyna         Stoklosa,PO,Za 
19. Krzysztof        Szafraniec,PO,Za 
20. Andrzej          Wojaczek,PiS,Za 
21. Henryk           Frystacki,BSR,Za 
22. Lukasz           Klosek,PO,Za 
 
/Głosowanie 4/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
1. Henryk           Cebula,PiS,Za 
2. Michal           Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw        Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz        Salamon,BSR,Za 
5. Anna             Gruszka,PiS,Za 
6. Stanislaw        Jaszczuk,PiS,Za 
7. Benedykt         Kolodziejczyk,PO,Za 
8. Wojciech         Kiljanczyk,PO,Za 
9. Franciszek       Kurpanik,PO,Za 
10. Leszek           Kuska,SR2010,Za 
11. Dariusz          Laska,PO,Za 
12. Jan              Mura,BSR,Za 
13. Andrzej          Oswiecimski,BSR,Za 
14. Wojciech         Piecha,PiS,Za 
15. Jozef            Piontek,BSR,Za 
16. Jozef            Skrzypiec,BSR,Za 
17. Henryk           Ryszka,BSR,Za 
18. Krystyna         Stoklosa,PO,Za 
19. Krzysztof        Szafraniec,PO,Za 
20. Andrzej          Wojaczek,PiS,Za 
21. Henryk           Frystacki,BSR,Za 
22. Lukasz           Klosek,PO,Za 
 
/Głosowanie 5/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
1. Henryk           Cebula,PiS,Za 
2. Michal           Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw        Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz        Salamon,BSR,Za 
5. Anna             Gruszka,PiS,Za 
6. Stanislaw        Jaszczuk,PiS,Za 
7. Benedykt         Kolodziejczyk,PO,Za 
8. Wojciech         Kiljanczyk,PO,Za 
9. Franciszek       Kurpanik,PO,Za 
10. Leszek           Kuska,SR2010,Za 
11. Dariusz          Laska,PO,Za 
12. Jan              Mura,BSR,Za 
13. Andrzej          Oswiecimski,BSR,Za 
14. Wojciech         Piecha,PiS,Za 
15. Jozef            Piontek,BSR,Za 
16. Jozef            Skrzypiec,BSR,Za 
17. Henryk           Ryszka,BSR,Za 
18. Krystyna         Stoklosa,PO,Za 
19. Krzysztof        Szafraniec,PO,Za 
20. Andrzej          Wojaczek,PiS,Za 
21. Henryk           Frystacki,BSR,Za 
22. Lukasz           Klosek,PO,Za 
 
/Głosowanie 6/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
1. Henryk           Cebula,PiS,Za 
2. Michal           Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw        Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz        Salamon,BSR,Za 
5. Anna             Gruszka,PiS,Za 
6. Stanislaw        Jaszczuk,PiS,Za 
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7. Benedykt         Kolodziejczyk,PO,Za 
8. Wojciech         Kiljanczyk,PO,Za 
9. Franciszek       Kurpanik,PO,Za 
10. Leszek           Kuska,SR2010,Za 
11. Dariusz          Laska,PO,Za 
12. Jan              Mura,BSR,Za 
13. Andrzej          Oswiecimski,BSR,Za 
14. Wojciech         Piecha,PiS,Za 
15. Jozef            Piontek,BSR,Za 
16. Jozef            Skrzypiec,BSR,Za 
17. Henryk           Ryszka,BSR,Za 
18. Krystyna         Stoklosa,PO,Za 
19. Krzysztof        Szafraniec,PO,Za 
20. Andrzej          Wojaczek,PiS,Za 
21. Henryk           Frystacki,BSR,Za 
22. Lukasz           Klosek,PO,Za 
 
/Głosowanie 7/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
1. Henryk           Cebula,PiS,Za 
2. Michal           Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw        Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz        Salamon,BSR,Za 
5. Anna             Gruszka,PiS,Za 
6. Stanislaw        Jaszczuk,PiS,Za 
7. Benedykt         Kolodziejczyk,PO,Za 
8. Wojciech         Kiljanczyk,PO,Za 
9. Franciszek       Kurpanik,PO,Za 
10. Leszek           Kuska,SR2010,Za 
11. Dariusz          Laska,PO,Za 
12. Jan              Mura,BSR,Za 
13. Andrzej          Oswiecimski,BSR,Za 
14. Wojciech         Piecha,PiS,Za 
15. Jozef            Piontek,BSR,Za 
16. Jozef            Skrzypiec,BSR,Za 
17. Henryk           Ryszka,BSR,Za 
18. Krystyna         Stoklosa,PO,Za 
19. Krzysztof        Szafraniec,PO,Za 
20. Andrzej          Wojaczek,PiS,Za 
21. Henryk           Frystacki,BSR,Za 
22. Lukasz           Klosek,PO,Za 
 
/Głosowanie 8/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
1. Henryk           Cebula,PiS,Za 
2. Michal           Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw        Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz        Salamon,BSR,Za 
5. Anna             Gruszka,PiS,Za 
6. Stanislaw        Jaszczuk,PiS,Za 
7. Benedykt         Kolodziejczyk,PO,Za 
8. Wojciech         Kiljanczyk,PO,Za 
9. Franciszek       Kurpanik,PO,Za 
10. Leszek           Kuska,SR2010,Za 
11. Dariusz          Laska,PO,Za 
12. Jan              Mura,BSR,Za 
13. Andrzej          Oswiecimski,BSR,Za 
14. Wojciech         Piecha,PiS,Za 
15. Jozef            Piontek,BSR,Za 
16. Jozef            Skrzypiec,BSR,Za 
17. Henryk           Ryszka,BSR,Za 
18. Krystyna         Stoklosa,PO,Za 
19. Krzysztof        Szafraniec,PO,Za 
20. Andrzej          Wojaczek,PiS,Za 
21. Henryk           Frystacki,BSR,Za 
22. Lukasz           Klosek,PO,Za 
 
/Głosowanie 9/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
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1. Henryk           Cebula,PiS,Za 
2. Michal           Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw        Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz        Salamon,BSR,Za 
5. Anna             Gruszka,PiS,Za 
6. Stanislaw        Jaszczuk,PiS,Za 
7. Benedykt         Kolodziejczyk,PO,Za 
8. Wojciech         Kiljanczyk,PO,Za 
9. Franciszek       Kurpanik,PO,Za 
10. Leszek           Kuska,SR2010,Za 
11. Dariusz          Laska,PO,Za 
12. Jan              Mura,BSR,Za 
13. Andrzej          Oswiecimski,BSR,Za 
14. Wojciech         Piecha,PiS,Za 
15. Jozef            Piontek,BSR,Za 
16. Jozef            Skrzypiec,BSR,Za 
17. Henryk           Ryszka,BSR,Za 
18. Krystyna         Stoklosa,PO,Za 
19. Krzysztof        Szafraniec,PO,Za 
20. Andrzej          Wojaczek,PiS,Za 
21. Henryk           Frystacki,BSR,Za 
22. Lukasz           Klosek,PO,Za 
 
/Głosowanie 10/ 
Za – 16 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 6 radnych 
1. Henryk           Cebula,PiS,Za 
2. Michal           Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw        Drabiniok,PO,Wstrzymał się 
4. Kazimierz        Salamon,BSR,Za 
5. Anna             Gruszka,PiS,Za 
6. Stanislaw        Jaszczuk,PiS,Za 
7. Benedykt         Kolodziejczyk,PO,Za 
8. Wojciech         Kiljanczyk,PO,Wstrzymał się 
9. Franciszek       Kurpanik,PO,Wstrzymał się 
10. Leszek           Kuska,SR2010,Za 
11. Dariusz          Laska,PO,Wstrzymał się 
12. Jan              Mura,BSR,Za 
13. Andrzej          Oswiecimski,BSR,Za 
14. Wojciech         Piecha,PiS,Za 
15. Jozef            Piontek,BSR,Za 
16. Jozef            Skrzypiec,BSR,Za 
17. Henryk           Ryszka,BSR,Za 
18. Krystyna         Stoklosa,PO,Wstrzymał się 
19. Krzysztof        Szafraniec,PO,Za 
20. Andrzej          Wojaczek,PiS,Za 
21. Henryk           Frystacki,BSR,Za 
22. Lukasz           Klosek,PO,Wstrzymał się 
 
/Głosowanie 11/ 
Za – 19 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymał się – 1 radny  
1. Henryk           Cebula,PiS,Za 
2. Michal           Chmielinski,BSR,Wstrzymał się 
3. Bronislaw        Drabiniok,PO,Przeciw 
4. Kazimierz        Salamon,BSR,Za 
5. Anna             Gruszka,PiS,Za 
6. Stanislaw        Jaszczuk,PiS,Za 
7. Benedykt         Kolodziejczyk,PO,Za 
8. Wojciech         Kiljanczyk,PO,Za 
9. Franciszek       Kurpanik,PO,Za 
10. Leszek           Kuska,SR2010,Za 
11. ,Dariusz          Laska,PO,Za 
12. Jan              Mura,BSR,Za 
13. Andrzej          Oswiecimski,BSR,Za 
14. Jozef            Piontek,BSR,Za 
15. Jozef            Skrzypiec,BSR,Za 
16. Henryk           Ryszka,BSR,Za 
17. Krystyna         Stoklosa,PO,Za 
18. Krzysztof        Szafraniec,PO,Za 
19. Andrzej          Wojaczek,PiS,Za 
20. Henryk           Frystacki,BSR,Za 
21. Lukasz           Klosek,PO,Za 

 


